

# Mødereferat bestyrelsesmøde 28-06-2022

*Bestyrelsen, Brenderup Aktivitetscenter*

Emne	Bestyrelsesmøde				
Lokation	hallen	Referent	Søren	Dato	28-06-2022
Til stede	Danny, Svend, Jacob, Peter, Camilla, Christian, Søren, Ulrik	Fraværende	Anna, Tim, HC, Henrik		

## Indhold

1.	<b>Nyt fra Christian</b>	<b>1</b>
2.	<b>Økonomi.</b>	<b>1</b>
3.	<b>Udvalg for ny organisering</b>	<b>2</b>
4.	<b>Status på padelprojekt</b>	<b>2</b>
5.	<b>Status på halprojekt</b>	<b>2</b>
6.	<b>Kom-i gang-efter-corona – opdatering</b>	<b>2</b>
7.	<b>Arbejdsdag i BAC</b>	<b>2</b>
8.	<b>Ønsker fra BIF</b>	<b>2</b>
9.	<b>Eventuelt</b>	<b>2</b>
10.	<b>Godkendelse af referat</b>	<b>2</b>

## 1. Nyt fra Christian

Forespørgsel på Chow-chow udstilling i november

Forespørgsel på ilder-udstilling

Cirkus Mascot d 13. august i hal 2

Koncertarrangement i samarbejde med DagliBrugsen d. 27. august

## 2. Økonomi.

Balance pr 31. maj rundsendt i starten af juni med kommentarer.

Der var ikke yderligere kommentarer til balancen.

### **3. Udvalg for ny organisering**

Vi overtager cafeteriet – forventeligt pr 1. august. Vi laver i løbet af juli et revideret budget, der omfatter cafeteria drift og padel.

Henrik og Søren aftaler detaljerne med Christian omkring overtagelsen,

### **4. Status på padelprojekt**

Byggetilladelse til placering af de 2 baner nord for hal 2. Anlægsarbejdet går i gang snarest. Tidsplan er udarbejdet. Anlægsprisen er steget med 20-25

### **5. Status på halprojekt**

Intet nyt siden sidst. Vi mangler tilbagemelding fra Motion mht. projekteringsgrundlag. Hvordan kan byggeriet evt. opdeles i etaper.

### **6. Kom-i gang-efter-corona – opdatering**

Vi satser på at afholde arrangementet d. 9. august. Søren indkalder arbejdsgruppen til planlægningsmøde.

### **7. Arbejdsdag i BAC**

Søndag d. 22. maj fra 9-13. Ikke det store fremmøde, men der blev ordnet en masse ting – især udendørs arealer. Dagen sluttede med grillpølser og øl/vand.

### **8. Ønsker fra BIF**

Opgradering af musikanlæg i hal 1. Vi henter bud på opgradering.

Forbedret mulighed for opdeling af hal 1. Vi har tidligere undersøgt en løsning og Svend får opdateret bud.

### **9. Eventuelt**

Motion skal have fjernet maskinerne fra mødelokalet.

### **10. Godkendelse af referat**

Godkendt